
Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2025. február 20-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

Rácz Attila

:Ny/1 9 .
képviselői kérdésére

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Dr. Bocskay Árpád
aljegyző

Tisztelt Képviselő Úr!

KéDviselői kérdés:

Rácz Attila képviselő: Visszatért a kilences napirendi pontra, a változás kapcsán ott a módosítást
nem rögzítették. Erre visszatérnek? Csak szóban hangzott el, de döntés nem született.

Válasz:

Az e-cégjegyzék adatai szerint Wass Albert nevét egyetlen gazdasági társaság sem viseli.

A kiemelkedő történelmi személyiségek nevének használatát a cégnyilvánosságról, a bírósági
cégeljárásról és a végelszámolásról szóló 2006. évi V. törvény (Ctv.) 4. (5) bekezdése az
alábbiak szerint szabályozza.

Ctv. 4. (5) A történelem kiemelkedő személyiségének nevét a Bölcsészettudományi Kutatóközpont
engedélyéve/ olyan elnevezést pedig, amelyhez másnak jogi érdeke fűződilc csak a jogosult
hozzájárulásával lehet a cégnévben szerepeltetni.

Azaz a történelem kiemelkedő személyiségének nevét csak a Magyar Tudományos Akadémia
engedélyével, olyan elnevezést pedig, amelyhez másnak jogi érdeke fűződik, csak a jogosult
hozzájárulásával lehet a cégnévben szerepeltetni. Az engedélyt, illetve a hozzájárulást a bejegyzési
kérelemhez mellékelni kell.

Az ügyvezető asszonnyal történt egyeztetés eredményeképpen a Békési Kulturális NKft.
elnevezését jelenleg nem kívánjuk megváltoztatni

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2025. február 14.

Kálmán Tibor
polgármester



Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2025. február 20-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

:N37/1 9.
elői kérdésére

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető
Műszaki Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Képviselői kérdés:

A Brassói utcában lakók keresték meg, hogy ez az utca még azon utcák közé tartozik, ami még
sáros. Tehát csak a lakók által behordott kő található és olyan mértékben elhasználódott az utca,
hogy nem a fagyos időszakban, de a latyakos időszakban az utca népét ki kellett vezényelni,
hogy levezessék az árkokba a vizet. Szeretné, hogyha ezt a sáros utcát rendbe tennék. Ez egy
nagyon hosszadalmas folyamat, hogy a kátyús részeket legalább oldják meg úgy, hogy
személygépkocsival közlekedni tudjanak. Vamuik, akik már megcsinálták, de azok az alapok is
kezdenek szétcsúszni.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató NKft.-nek a kátyúzási munkát kiírtuk, az időjárás
függvényében elvégzik a feladatot.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2025. február 14.

Kálmán Tibor
polgármester


